
Skolebestyrelsesmøde Blovstrød Skole d. 24. august 2022 kl. 17.30 til 20.00  

Tilstede: Niels Normark Madsen, Charlotte Schmidt, Nicolai Pallisborg, Rune Rasmussen, Janne 

Karpf, Fie Fakhry, Mads Jørgensen 7A (Elev repræsentant), Sarah Mehdi 6A (Elev repræsentant), Eva 

Vermehren (medarbejder repræsentant), Katharina Birch (medarbejder repræsentant), Anna 

Recinella (ledelsesrepræsentant), Mette Sand (Ledelsesrepræsentant) 

Afbud: Jacob Thomsen 

Dagsorden:  

Tid Punkter 
Forberedelse/referat 
 

17.30-
17.35 

 Godkendelse af dagsorden.  
 

Godkendt – punktet om budgetproces er uden elever. 
Spisning udgår, mødet begynder kl.18.00 i stedet. 
 

17.35-
18.10 Præsentationsrunde af bestyrelsen. 

Nicolai takker for valget til formand og ønsker at 

fortsætte den tidligere bestyrelses gode arbejde. 

Bestyrelsen blev præsenteret. 

18.10 -
18.20 

Årshjul for bestyrelsens arbejde og evt 
justeringer. 
Se årshjul på skolens hjemmeside. 
 

AR gennemgår årshjulet. 
Alle principper og politikker er revideret i sidste SKB 
periode.  
Der aftales, at der på fremtidige møder gennemgås en til 
to principper pr. gang. 
Antallet af SKB møder med kontaktforældre blev vendt – 
kommer på som særskilt punkt på et senere SKB møde 
Resten af året mødes SKB kl. 18.00 
SKB arbejdsdag (D. 20. jan 2023) bruges til punkter, hvor 
der er brug for længere sammenhængende tid.  
Et punkt til denne dag kunne være at revidere skolens 
værdigrundlag eller skolens udbygning. 
 

 
 

18.45 – 
19.00 

Skb. deltagelse på forældremøder i 
sensommeren/efteråret 2022 

Se vedhæftede slideshow, der kan anvendes til 
forældremødet. 
 
Følgende deltager: 
1/9 22 1. årg.: Janne  
1/9 22 2. årg: Janne  
15/9 22 3. årg: Nicolai 
5/9 22 5. årg: Nicolai 
30/8 22 8. kl Charlotte 
31/8 22 9. årg: Niels 
 
 

19.00- 
19.20 

Meddelelser fra elever, medarbejdere, 
ledelse og formand (10 min) 

Ledelsen: 

 Vi er kommet godt i gang. I år er der for andet år i 
træk begyndt tre 0. klasser 



Nyt om Blovstrød Børne- og Læringsby- 
herunder udbygning (10 min) 

 Vi har to ledige pædagogmedhjælperstillinger, hvor 
vi er i gang med ansættelse. 

 Madordning ”Under Kronen” er blevet opgraderet 
med App til bestilling og udlevering af mad i 10-
pausen ved Alléen. Der er også mulighed for at købe 
uden at have bestilt. 
Elevrepræsentanterne tager fat i elevrådet for at 
undersøge, om der er efterspørgsel til andet mad 
end det, der sælges nu. 

 Skolen deltager i et udviklingsforsøg, der skal udvikle 
materiale til skoler, der ønsker at arbejde med 
karakterfrihed (formativ skriftlig feedback). Der 
arbejdes med en skabelon, der skal afprøves på 
vores 7. årgang (STUK Karakterfri skole) 

 4. årgang er med i matematik projektet TRACK. Det 
er et 3. årigt forløb, hvor der bl.a. arbejdes med 
repræsentation af regneprocesser. 
 

Blovstrød Børne- og læringsby - udbygning:  
Procesplanen for udbygningen kører efter planen. Under 
om- og udbygningen regner vi med, alle elever bliver på 
skolen 
 
Medarbejder: 
Er kommet godt i gang.  
Dog fylder mangelfuld rengøring og besparelse. 
 
Elever: 
Elevrådet ønsker:  
Skraldespande og toiletter på Naturlegepladsen? Der er 
skraldespande – der kommer ikke toiletter. 
Ventilationssystemet sættes i gang? I dag 
Ønske om at stier m.m. renoveres? Vi regner med det 
sker i forbindelse med udbygningen 
Sikre stier? Mads viser Anna, hvor der evt. er behov for en 
bom 
 

19.20-
19.45 

Politiske budgetforhandlinger og 
effektiviseringer. 

- Aftaler om udarbejdelse af 
høringssvar 

Se vedhæftede høringssvar fra skolens MED-udvalg og 
DLF/skolelederforeningen (Allerød). 
 
Økonomiudvalget har peget på ansættelse- og 
udgiftsstop.  
Vi afventer byrådets beslutning torsdag d. 25. august 
2022.  
Der kommer et informationsbrev ud til forældre mandag 
d. 29. august 2022 
Diskussion om mulighed for 
forældrebetaling/sponsorater. 
 

https://www.uvm.dk/aktuelt/i-fokus/evaluerings-og-bedoemmelsessystem/hovedelementer%20i%20aftalen/udviklingsprojekter-og-forsoegsprogram-med-karakterer--og-bedoemmelsesformer/udviklingsprojekter-om-en-ny-karakter--og-bedoemmelsespraksis


SKB høringssvaret skal afleveres senest 6/9-22 – Nicolai 
kommer med et udkast til høringssvar, der sendes til 
kommentering på AULA. 

19.45 – 
19.50 

 

Evt 
 

Brugen af Chromebook 

Det er en kommunal beslutning, at der ikke er webfilter, 

der begrænser, hvilke websteder en bruger kan besøge på 

sin computer, installeret på CB. 

Hvis der opleves uhensigtsmæssig brug, er det vigtigt at 

inddrage det i undervisningen – digital dannelse. 

19.50-
20.00 

Gåtur på skolen, hvor vi ser på de 
bygninger der skal ombygges eller 
nedrives. 

 

 
Punkter til kommende møde 

 PR for SKB –hvordan kan vi synliggøre SKB arbejde? 

 Gennemgang af enkelte principper og politikker 

 Kontaktforældremøder med SKB: Formål, antal og 

form 

 Ideer til SKB arbejdsdag 

- Digital dannelse 

- Muligheder for forældrebetaling i forhold 

besparelse 

 


